



SACCO

SACCO'

Engineering & construction
plants for industry
and ecology

parma - italy

product & plants

www.saccoengineering.com

O U R C O M P A N Y N O T R E S O C I E T E

We have been **working for many years** in the sector of **water plants**, directly executing the planning, the **projects** and the **construction** of what we realize.

Thanks to our **remarkable experience** in the sector, our organization can give a wide and diversified range of answers to the market needs: **complete plants, separate machines, restructures, maintenance management, advising and planning services, training courses.**

Our designing includes interventions in other engineering sectors too. Mainly plants for **food processing, chemical, pharmaceutical and textile industry.**

We take care of the **constant development of our know-how.** That is why, inside our organization, we devote a great effort to the research in cooperation with external specialized experts, such as universities, laboratories and professionals.

Our company is located in Parma, an ancient town in the heart of Northern Italy, near Milan. The company has an **industrial workshop** and managing, **marketing and technical offices.**

Nous travaillons, **depuis longtemps**, dans le domaine des stations de **traitement des eaux**, en construisant en conformité de **nos projets** et nos dessins.

C'est grâce à notre **remarquable expérience** que notre organisation est en condition de répondre d'une façon complète et diversifiée aux différentes exigences du marché voir: **stations complètes, équipements particuliers, restructurations, entretiens, services de consultation, organisation des égouts et des circuits, cours d'instruction.**

"Notre activité comprend aussi des interventions dans des autres secteurs de l'engineering, dont les principaux: **Installations pour l'industrie alimentaire, chimique, pharmaceutique, et textile.**

Par une recherche constante en collaboration avec des spécialistes externes comme **universités, laboratoires et professionnels**, notre savoir-faire est toujours à la page et éprouvé.

Notre siège est à Parma, une vieille ville au centre de l'Italie du Nord, près de Milano, ou nous avons **notre usine**, et nos **bureaux** de direction, **commercial et technique.**



PRODUCTS AND PLANTS

PRODUITS ET INSTALLATION

WATER SUPPLY

Industrial and commercial plants
Drinking water plants – Aqueducts
Mobile equipments – Emergency units
Residential plants
Water supply equipments



EAUX PRIMAIRES

Eaux industrielles et de consommations
Installations pour eaux potables
Unités mobiles – Unités d'urgences
Installations résidentielles
Equipements pour eaux primaires

WASTE WATER

Multifunctional plants, platforms, bio-filtration system
Biological industrial waste waters
Chemical industrial waste waters
Sewage treatment plants
Water recycling
Waste water equipments



EAUX RESIDUAIRES

Plates-formes polyvalentes, systèmes de bio-filtration
Installations industrielles biologiques
Stations industrielles physico-chimiques
Traitement des eaux d'égout
Recyclage
Equipements pour eaux résiduelles

FOOD AND BEVERAGE PROCESSING

Milk and cheese
Fruit juices
Refrigerating rooms
Water bottling
Micro filtration of liquid products
Proteins recuperation



UNITES DE PRODUCTION ALIMENTAIRES

Lait et fromage
Jus de fruit
Chambres frigorifiques
Embouteillage d'eau
Micro filtration de produits liquides
Récupération des protéines

SPECIAL EQUIPMENTS

Grids for water intakes (from rivers, lakes, etc.)
Automatic trash rack cleaners
Raking machines
Rotary drum and belt filters
Sluice gates
Trash press



EQUIPMENTS SPECIAUX

Grille à barreaux entrée bêche aspiration
Grille à barreaux à nettoyage automatique
Grilles sub-verticales
Filtre à tambour et à bandes
Batardeaux
Presses à ordures

BIOTECHNOLOGIES

Selected bacteria for food processing industry
Starter cultures & probiotics
Bioreactors & biogenerators for ecology



BIOTECHNOLOGIES

Bactéries sélectionnées pour industrie alimentaire
Cultures starters & probiotiques
Bioréacteurs & biogénérateurs pour l'écologie



SACCO'

Engineering & construction
plants for industry
and ecology

WWW.SACCOENGINEERING.COM